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7. Formænd til referencegrupper 

7.1 Drøftelse af metode for valg af formand til referencegrupper 

Den hidtidige praksis for udpegning af formænd til referencegrupperne har været, at grup-
perne selv har valgt og indstillet en person, som efterfølgende formelt er blevet godkendt af 
bestyrelsen. Bestyrelsen ønsker at have større indflydelse på valget, og vil derfor fremadret-
tet udpege formanden uden forudgående indstilling. Brian Vinter er i forbindelse med sin 
indtræden i DeiCs bestyrelse fratrådt som formand for DM Rådgivende Forum. Bestyrelsen 
ønsker at udpege Birte Christensen-Dalsgaard fra Aarhus Universitet som den kommende 
forkvinde til DM Rådgivende Forum. Udpegning af forperson til NetForum og ScienceForum 
udestår, men vil blive besluttet på bestyrelsesmødet i oktober.  

Aktivitet 30-21: Sekretariatet spørge Birte Christensen-Dalsgaard om hun vil påtage sig hver-

vet. Udpegning af forpersoner til NetForum og ScienceForum vil være et punkt på bestyrel-

sesmødet i oktober.   

7.2 Formel godkendelse af kommissoriet for DM Rådgivende Forum 

Der var ingen kommentarer fra bestyrelsen vedr. dokumentet omkring kommissoriet for DM 

Rådgivende Forum. 

Kommissoriet for DM Rådgivende Forum er dermed nu formelt godkendt, med tilretning 

af sætningen om udpegning af formand.  

8. Eventuelt 

Direktøren informerede om, at Vicedirektør Stine Jørgensen fra Uddannelses- og Forsknings-

ministeriet og Formand for Rektorkollegiet Anders Bjarklev vil åbne årets DeiC Konference d. 

3. og 4. november. Pt. er det 120 tilmeldt. 

9. Kommende møder 

 Fredag 8. oktober 2021 kl. 10.00- 15.00: Tema: Internationalt samarbejde 

 Torsdag 25. november 2021 kl.18.30- 22.00: Middag med bestyrelsen. 

 Fredag 26. november 2021 kl. 10.00 – 15.00. Tema: Ny organisation 

Hvis der er særlige ønsker om emner til de kommende møder, skal de sendes til Gitte Kudsk 

og Marie Vachaud. 

Bilag under linjen 

Der var ingen bemærkninger til bilag fremlagt under linjen. 

 

 

Punkt 2: Godkendelse af referat




